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Fråga – Agnes kulturhus klimatpåverkan
Nu är det snart dags för invigning av kulturhuset Agnes. Gävle har bland många program
också ett miljöstrategiskt program. Grundläggande syftet med alla miljö- och klimatåtgärder
är att vi medborgare ska få en mer hållbar planet att leva på. Kulturhuset Agnes har medfört
utsläpp av olika slag och det jag är intresserad av är klimatpåverkande CO2-utsläpp
orsakade av byggnationen, där stål, glas och betong har använts som material. Böndernas
hus har rivits, allt detta har inneburit ökade utsläpp av koldioxid. Produktion av ett ton betong
ger utsläpp om 700-800 kg koldioxid, tillverkning av ett ton stål ger ca 2000 kg
CO2-ekvivalenter.

Med anledning av ovanstående frågar jag följande:

● Hur många CO2-ekvivalenter har byggnationen av kulturhuset Agnes inneburit,
naturligtvis inkluderat rivningen av Böndernas hus?
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